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Plats   

Närvarande: Annie, Nanny, Ponthus, Björn, Oscar, Anders 
under pkt 9 anslöt Ellen G och Efraim P från BU 
Adjungerande:   
Vid protokollet:  Anders Ödman 

Närvarande  

  
Ordförande Ponthus Jessmor öppnade mötet och hälsade alla 

välkomna.  

§ 1   
Öppnande av mötet  
  

BESLÖT  
att godkänna föredragningslistan 
            med tillägg pkt 12 ”Rapport ang. Månens scoutkår”  

§ 2   
Föredragningslista  

BESLÖT  
att utse Oscar Johansson att jämte ordföranden justera dagens 

protokoll.   
  

§ 3   
Val av justeringsperson  

BESLÖT  
att  godkänna föregående mötesprotokoll FS09 och FS10 och 

lägga dessa protokoll till handlingarna.   
  

§ 4   
Föregående protokoll  

Rapport ämnades av Annie från Högsåsens scoutkår.  Nystartad kår 
som just genomfört sin första hajk samt fått besök av FS via Anders. 
 
BESLÖT  
att notera rapporten 
   

§ 5 Rapporter 

Oscar lämnad en kort ekonomisk rapport. Det rullar på enl. prognos.  
 
BESLÖT  
att        godkänna rapporten  

§ 6 Ekonomi 
  

Ponthus lämnade en rapport kring planeringen av FM 23.  
 
BESLÖT  
  
att notera rapporten   

§ 7 Statusen kring 
planeringen av FM 23 
  

Den föreslagna arbetsordningen diskuterades livligt. Upplägg av 
åsiktstorg och beredningsgrupper samt tillgängliga utrymmen och 

tillgänglig personal ventilerades.  
 
BESLÖT  
  
att tillämpa arbetsordningen efter omarbetning av avsnittet ang. 

hantering av förslaget till ”ny organisationsform för IOGT-
NTO rörelsen” inkl. ”medskick”. Huvuddelen av det senare 
avsnittet förs till själva förslaget som en ingress.  

 
att      ”Medskick” till förslaget om ”ny organisationsform för IOGT-

NTO rörelsen” görs från FM i sin helhet. 

 
   

§ 8 Arbetsordning och 
föredragningslista till 
FM 

 
  

Detta dokumentet har signerats genom digitala signeringstjänsten GetAccept.
Fingerprint: 3f9642b0feb8d01a4874eb0937ba0d919e050e0b076fdaab9b7c6f8980e21a9e361ccd5d243d64599c16ae3b70772fffbef37cdd24ea8690082ba9adecbde2cd



Här ansluter Ellen G och Efraim P från BU. De presenterar sina 
tankegångar. En längre bra diskussion tar vid. Det framgår att 
det råder stor samsyn mellan BU och FS i frågan samt hur den 
skall hanteras. Något som särskilt framhålls är hur vi 
gemensamt får våra medlemmar att ta till sig hela bilden samt 
förstå till fullo förslagets innehåll att enbart tillsätta utredning. 
Vidare att NSF måste starta en egen parallell utredning kring 
vår framtid på de områden som inte berörs av det 
rörelsegemensamma förslaget. 

 
 
BESLÖT  
att  notera och ta diskussionen vidare  

§ 9 Rörelsegemensamma 
förslaget 
  

De förslag som FS skall lägga till FM berördes helt kort av resp. 
ansvarig. Oscar framförde ett förslag ang. stöd till Familjescouting. 
 
BESLÖT  
att  notera statusrapporterna 
 
att        Annie och Oscar tittar vidare på ett förslag till hur vi stöttar    

kårer med i huvudsak familjescouting 
 
att        Ponthus och Anders kollar vidare på Ponthus förslag till 

nerläggning av RScK. 
 
att        Föreslå FM att tillsätta en utredning om framtida aktivitetsstöd 

i ljuset av förändrad ekonomi och ev. organisation    

  

§ 10 Status för FS förslag 
till FM 
  

Vi gick igenom motionerna helt hastigt för att få en överblick 
över hur vi skall hantera dem. 
 
BESLÖT  
att notera diskussionen     

§ 11 Motioner + andra 
förslag 
  

Oscar gav en delrapport ang. undersökningen av bidrag till Månens 
scoutkår. Det Coronarelaterade bidraget betalas ut. Ang. aktivitetsstöd 
för 2022 fortsätter utredningen med en fördjupning. 
 
BESLÖT  
att notera rapporten 

  

§ 12 Rapport ang. Månens 
scoutkår 
  

  
Ordföranden Ponthus Jessmor avslutade mötet och tackade alla för ett 
bra möte.  
  

§ 13  
Mötets avslutande  
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